
Direktionen 20-11-2024

Punkter til behandling 

 Åben Sag 

Sagsgang 

DIR 

Sagsfremstilling 

Direktionen har følgende punkter til behandling: 

Tid Punkt 

9.00 Punk 1 – Beslutningsprotokoller og dagsordner 

 

Borgmester deltager under behandlingen.  

10.15 Hovedoversigten  

På møde d. 13. november blev det besluttet, at der skal nedsættes en taskforce, 

som skal lave et oplæg til arbejdet med hovedoversigten. Materiale eftersendes.  

 

Borgmester og økonomichef Bettina Andersen deltager under behandlingen af 

punktet.  

10.30 Beredskab 

Drøftelse af fælles situationsbillede vedr. vejrhændelser. Bilag er vedlagt. 

 

Borgmester, Vej- og Ejendomschef Kim T. Jensen, Plan-, Byg-, og Miljøchef 

Henrik Bernberg og beredskabsdirektør Morten Sønderby Sørensen deltager 

under behandlingen.  

11.00 Pause 

11.05  Punkt 2 – Økonomi  

Udmøntningsplanen for 2025 

Udmøntningsplan 2025-2028 er vedlagt. Til mødet vil der være en 

oversigt/markering over indsatser, hvor der er særligt behov for tværgående 

koordination.  

Økonomichef Bettina Andersen deltager under behandlingen. 

11.30 Forslag til Kommuneplan 
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Sagsfremstilling 

Kommuneplan 2025 er under udarbejdelse, og forslaget forventes behandlet 

politisk i december 2024 og januar 2025.  

  

Kommunalbestyrelsen besluttede i forbindelse med Plan- og Udviklingsstrategi, 

at kommuneplanen skulle delvis revideres med fokus på tre udvalgte temaer:  

1. natur,  

2. prioritering af arealer, og  

3. den grønne omstilling.  

  

Dertil blev det besluttet, at kommuneplan skulle gennemgå en sanering, således 

at kommuneplanen primært omhandler den fysiske planlægning i kommunen.   

  

På mødet vil Plan gennemgå udkastet til forslaget til Kommuneplan 2025 med 

udgangspunkt i de tre temaer, betydning af saneringen, samt enkelte af de 

øvrige ændringer i planen som følge af bl.a. lovændringer og borgerønsker.  

  

Dertil vil høringsperioden og den øvrige proces frem mod den endelige 

vedtagelse blive berørt. 

  

Under punktet deltager chef for Plan, Byg og Miljø Henrik Scharling Bernberg, 

afdelingsleder Plan & Byg Kisa Lindgaard, og kommuneplanlægger Helen 

Carter.   

  

Baggrund 

  

Kommuneplanen er lovpligtig jf. Planloven, og skal revideres hvert 4. år og 

vedtages inden udgangen af valgperioden. Kommuneplan 2025 skal derfor 

vedtages inden udgangen af 2025.      

  

Indstilling   
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Direktionen kommer med input til: 

1. udkastet til forslaget til Kommuneplan 2025.   

2. den øvrige proces, herunder høringsperioden. 

  

Bilag 

 Ingen bilag 

12.00 Lukket HR-punkt, materiale er sendt per mail.  

 

Afdelingsleder for Løn, Opkrævning, Bogholderi og Personalejura Marianne 

Fisker deltager under behandlingen. 

12.15 Frokost 

12.30 Direktionens egen-tid  

13.00 Mødet afsluttes 

 

Indstilling 

Det indstilles, at punkterne behandles. 

Beslutning i Direktionen den 20-11-2024 

Direktionen havde følgende punkter til behandling: 

 

 Hovedoversigten  

På møde d. 13. november blev det besluttet, at der skal nedsættes en taskforce, som skal lave et 

oplæg til arbejdet med hovedoversigten. Materiale eftersendes.  

 

Borgmester og økonomichef Bettina Andersen deltager under behandlingen af punktet.  

Bettina Andersen redegjorde for elementerne i det eftersendte bilag. Fagdirektører kvalificerer 

det fremsendte bilag i dialog med Bettina Andersen.  

 

Initiativerne behandles politisk i ØK/KB til december ifm. budgetopfølgningen. Der laves et 

notat til brug på mødet. Økonomichef Bettina Andersen foranlediger notatet. Punktet bringes 

endvidere på kommende gruppeformandsmøde. Stabschef Karen Meisner Christensen følger op.  
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 Beredskab 

Drøftelse af fælles situationsbillede vedr. vejrhændelser. Bilag er vedlagt. 

 

Borgmester, Vej- og Ejendomschef Kim T. Jensen, Plan-, Byg-, og Miljøchef Henrik Bernberg 

og beredskabsdirektør Morten Sønderby Sørensen deltager under behandlingen.  

Beredskabsdirektør Morten Sønderby Sørensen præsenterede det aktuelle situationsbillede. 

Der var en særlig opmærksomhed på både sektoransvaret samt på de opgaver, som går på tværs 

af områder og myndigheder. Konkret ift. sneberedskabet og den tilhørende indsatsplan. Her skal 

der sikres koordination med konkret Sundhed og Omsorg samt øvrige relevante områder. Vej- 

og Ejendomschef Kim T. Jensen følger op.   

  

 Forslag til Kommuneplan 

Under punktet deltager chef for Plan, Byg og Miljø Henrik Scharling Bernberg, afdelingsleder 

Plan & Byg Kisa Lindgaard, og kommuneplanlægger Helen Carter.        

 

Afdelingsleder Plan & Byg Kisa Lindgaard, og kommuneplanlægger Helen Carter præsenterede 

udkast til Kommuneplan 2025 med udgangspunkt i tre udvalgte temaer.  

Der blev givet bemærkninger fra direktionen. Kommuneplanen behandles i MTU den 16. 

december, ØK den 7. januar og KB den 14. januar. 

Der skal planlægges et møde med borgmesteren om Kommuneplanen inden behandling i MTU.  

Der blev drøftet forskellige muligheder for borgerinddragelse herunder muligheder for digital 

inddragelse. Fællesforvaltningsdirektør Kim Bruun Nielsen følger op.   

 

 

 Lukket HR-punkt, materiale er sendt per mail.  

 

Afdelingsleder for Løn, Opkrævning, Bogholderi og Personalejura Marianne Fisker deltog 

under behandlingen. 
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Bilag: 

1 - 3692106 Åben Indsatsplan for højvande Vej og ejendom (109879/24) (H) 

2 - 3693359 Åben Notat om Beredskab (110871/24) (H) 

3 - 3693362 Åben Notat - cyber- og forsyningssikkerhed (110872/24) (H) 
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